

DAX Index Update

December 28, 2018

Unscheduled component change in DAXglobal Vietnam Index

The criterion of tradability of at least 5 percent of the shares outstanding to foreign investors for company Cotecons Construction JSC (VN000000CTD4) is currently not fulfilled. The equity will be deleted from the DAXglobal Vietnam Index with effective date 4th January 2019 based on the last trade price from 3rd January 2019. The successor will be Thanh Thanh Cong - Bien Hoa JS (VN000000SBT4). The weight of the deleted stock will be distributed to the successor.

For more information on the DAX indices, please visit www.dax-indices.com.

28. Dezember 2018

Ausserordentliche Änderung der Indexzusammensetzung des DAXglobal Vietnam Index

Das Kriterium für die Verfügbarkeit von mindestens 5 Prozent der ausgegebenen Aktien für ausländische Investoren für das Unternehmen Cotecons Construction JSC (VN000000CTD4) wurde verletzt. Das Unternehmen wird aus dem DAXglobal Vietnam Index gelöscht. Die Löschung findet zum 4. Januar 2019 auf Basis des letzten Kurses vom 3. Januar 2019 statt. Der Nachfolger ist Thanh Thanh Cong - Bien Hoa JS (VN000000SBT4). Das Gewicht der gelöschten Konstituente wird dem Nachfolger zugewiesen.

Weitere Informationen zu unseren Indizes finden Sie unter www.dax-indices.com.

For information on this Index Update, please contact:

STOXX Customer Support: Tel. + 41 43430-7272, E-Mail: customersupport@stoxx.com